

REFERAT AF HOVEDBESTYRELSESMØDE DEN 2. MAJ 2001

Til stede: Gitte Siezing, Poul Erik Rasmussen, Hans Asmussen, Flemming Lynge, Peter Windum, Birgitte Kjems, Hans Christian Hæsum Petersen, Kirsten Dysted, Mads Hovmann,

og Ulla Lund Nielsen.

Afbud fra: Jørgen Henriksen

Fraværende: Ole Hansen

1. Godkendelse af referat fra møde den 4. april 2001 samt denne dagsorden

Dagsorden godkendt med tilføjelse af punkt 8a Budget 2001/2002

Referat godkendt uden bemærkninger.

2. Opfølgning på beslutninger samt eventuelle "visioner"

Intet.

3. Internet

PW gennemgik udformningen af hjemmesiden og efterlyste stof til at lægge ind på siden. Hvis der ikke kommer noget fra afdelingerne, vil der i første omgang blive lagt den tekst ind der står i Lokalrådets folder.

PW har fået tilbagemelding fra nogle af afdelingerne om hjemmeside ansvarlige.

4. Pædofili - værdier og normer i A.S.G.& I.

MH udleverede og gennemgik udkast til folder. Folderen behandles på næste møde.

5. Ledere til idrætslejr

Der mangler stadig 1 leder til lejren.

6. Lokalsamfundskonference

Referat blev gennemgået med henblik på fællesmøde den 8. Maj mellem Kulsviergården, Lokalrådet og idrætsforeningen. Opfølgning på konferencen tages op igen på hovedbestyrelsesmøde i august 2001.

7. Planlægning af generalforsamling/pokalemner, hæderstegn og æresmedlemmer

De enkelte pokaler blev fordelt.

GS efterlyste emner/aktiviteter fra de enkelte afdelinger, de godt vil have skal indgå i årsberetningen.

ULN sørger for at bestille pokaler og gravering til generalforsamlingen.

8. Forelæggelse af foreløbigt årsregnskab

HA fremlagde foreløbigt regnskab der viser et samlet underskud på 42.000, svarende til 38.000 kr. mere end budgetteret. Regnskabet er mindre tilfredsstillende og underskuddet foreslåes overført til egenkapitalen.

Det blev vedtaget at indhente tilbud på trykning af Kontakt37 fra andre trykkerier, da udgiften har været høj i indeværende regnskabsår.

8a. Budget 2001/2002

HA fremlagde forslag til budget. Budgettet har et budgetteret underskud på 400 kr. Budgettet blev godkendt af hovedbestyrelsen.

9. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasserer

Der uddeles telegrammer til alle konfirmander i området.

GS spurgte om der skal findes en fælles leverandør af tøj. Hovedbestyrelsen blev enige om at det er op til de enkelte afdelinger, hvor de vil købe tøjet.

Hillerød Kommune har fremsendt revideret Folkeoplysningslov. GS oplyste at idrætsforeningens vedtægter svarer til de krav loven kræver for at der kan udbetales tilskud.

GS har deltaget i delegeretmøde i HSI. Det blev vedtaget at Ole Steen fortsætter som idrætsforeningens repræsentant i HSI.

PER har meddelt kommunen at banerne er taget i brug.

HA spurgte om foreningen i lighed med tidligere år vil give tilskud til medlemmer der ønsker at deltage i Landsstævne 2002 på Bornholm. Der tages stilling til spørgsmålet, når prisen for deltagelse kendes.

10. Kort orientering fra afdelinger og udvalg

Fodbold:

Har haft tilgang af små medlemmer/lilleputter.

Har fået tilbud fra SID, som i anledning af deres jubilæum vil forære 1 sæt spillertøj til et børne/ungdomshold i klubben. Afdelingen har taget imod tilbudet. Der blev i den forbindelse gjort opmærksom på, at foreningens logo skal være på tøjet.

Seniorernes 2.hold er trukket ud af turneringen.

Det undersøges om busskurene kan tøjres til træerne i stedet for at sætte dem fast med spyd.

Alle kampplaner er sat op i glasmontre ved klubhuset.

Teater:

Skal afholde møde med Hillerød Kommune om muligheden for at få lokaler på Baunetgården til tøj.

Byfest:

Hovedbestyrelsen skal deltage i oprydning søndag kl. 10.00 efter medhjælperfesten.

Det undersøges med Kulsviergården om hvem der rydder op fredag aften efter banko eller dækker bord til medhjælperfest lørdag.

Der ophænges bannere på indfaldsveje i Hillerød.

Fodbolden skal stille med folk til overkørsel fredag den 18. Maj 2001.

Kontakt37:

Der er fundet 3 hjælpere til bladet.

Gymnastik:

Har afholdt generalforsamling hvor alle medlemmer blev genvalgt, derudover blev der indvalgt et nyt medlem.

Afdelingen forventer at skal lave lidt større investeringer til materiel i næste sæson, og har foreløbig 18.000 kr. i det nye budgetår.

Klagede over at der i forbindelse med gymnastikopvisningen på Kulsviergården ikke var mulighed for at købe is til besøgende børn (gymnaster fik is). ULN tager det op med Kulsviergården.

Tennis:

Der er udsendt årsprogram.

Der er givet tilbud om deltagelse i DGI turneringer til medlemmerne 2 eller 4 mands.

Der er lavet kontrakt med ny træner, der træner både seniorer og juniorer.

Der er planlagt juniortræf i en weekend. Afdelingen ønsker ikke i år at det skal indgå i et fælles arrangement med idræt på tværs.

Der er planlagt rejekællingeturnering og klubaftener med grill.

Der holdes standerhejsning St. Bededag kl. 8.30.

Flisegangen omkring tennisbaner er for smal. ULN tager kontakt til kommunen.

11. Åbent for tilføjelser

12. Eventuelt